
 

Zápis zo zasadnutia č.7/2021 

Výboru sekcie diaľkového plávania SPF 

konaného dňa 11.10.2021 formou online cez platformu Zoom  

 začiatok o 19:00 hod. 
 

  

 

Prítomní členovia VSDP: p. Dubčáková, p. Vachan, p. Suchánek, p. Laho, p. Peciar,          

                                            p.Hamadejová, 

Pozvaní: prezident SPF – p. Šulek 

Asistentka pre DP : p. Hofericová 

 

1. Otvorenie 

 

P.Dubčáková privítala pozvaných prítomných členov Výboru sekcie diaľkového 

plávania,  pána prezidenta SPF i pani asistentku Hofericovú. 

Konštatovala, že na začiatku zasadnutia VSDP je prítomných všetkých 6 členov 

a VSDP je uznášaniaschopný. 

Poďakovala za prejavenú dôveru a súhlas všetkých členov s jej návrhom na členov 

výboru VSDP a spoluprácu. 

 

 

2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF 
 

Návrh programu zasadnutia VSDP: 

 

1. Otvorenie  

2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF  

3. Kontrola úloh VSDP SPF 

4. Plán práce 2022 

Kritéria pre reprezentáciu , forma kreovania reprezentácie 

Predbežná termínová listina 

5. ÚTM – kritéria , zoznam 

6. Rozpočet 

7. Rôzne / kemp 2021 odmeny, školenie rozhodcov v DP...  / 

 

Uznesenie SPF/2021/VSDP/Z7/U0 
Výbor sekcie diaľkového plávania schvaľuje program zasadnutia VSDP vo vyššie 

uvedenom znení: 
 

Hlasovanie: Za: 6 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 
 

 



 

 

 

3. Kontrola úloh VSDP SPF  

1.  

P. Peciar informoval členov výboru, že na základe hlasovania       

SPF/2021/VSDP/Z6/U3 bol pripravený návrh na schválenie Radou SPF , 

ktorý však schválený nebol. Členovia výboru DP trvali na svojom 

rozhodnutí o presune finančnej čiastky 4,500Eur z kapitoly 15 – športová 

reprezentácia do kapitoly 16- Rozvoj športu. 

Uznesenie SPF/2021/VSDP/Z7/U1 
Výbor sekcie diaľkového plávania schvaľuje presun finančnej čiastky 4,500Eur 

z kapitoly 15 – športová reprezentácia do kapitoly 16 - Rozvoj športu. 

     Hlasovanie: Za: 6 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

Úloha: P. Dubčáková pripraví návrh na schválenie radou SPF a doručí ho  

             prezidentovi SPF v najskoršom možnom termíne 

 

2.  

P. Vachan informoval o uskutočnenom kempe diaľkoplavcov 

v Piešťanoch. P. Peciar informoval o nutnosti riešiť finančné odmeny pre 

trénerov v kempe – Tomáš Vachan, Andrej Laho a Radoslav Suchánek a aj 

o možnosti tohto uskutočnenia na základe smernice o odmeňovaní. 

Uznesenie SPF/2021/VSDP/Z7/U2 
Výbor sekcie diaľkového plávania schvaľuje odmeny pre trénerov v kempe – Tomáš 

Vachan, Andrej Laho a Radoslav Suchánek na základe smernice o odmeňovaní.  

Tomáš Vachan, Andrej Laho, Radoslav Suchánek - 1.8. – 8.8.2021  

Hlasovanie: Za: 6 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

Úloha: P. Dubčáková pripraví návrh na schválenie radou SPF a doručí ho  

             prezidentovi SPF v najskoršom možnom termíne 

 

3. 

P. Peciar informoval členov výboru DP , že na poslednom zasadnutí Rady 

SPF z uznesenia VSDP SPF/2021/VSDP/Z5/U6  nebol schválený 

príspevok na prípravu pre športovcov bez limitu na MEJ. Ďalej uvádza , že 

je nutné zmeniť spôsob čerpania schváleného príspevku pre plavcov so 



 

splneným limitom, keďže čerpanie prostredníctvom objednávky cez SPF 

nieje vykonateľné, keďže schválené uznesenie SPF/2021/R/U120/P bolo 

zverejnené po MEJ a príprava bola realizovaná prostredníctvom klubov 

samostatne.  

 
Uznesenie SPF/2021/VSDP/Z7/U3 
Výbor sekcie diaľkového plávania schvaľuje zmenu spôsobu čerpania príspevku na 

záverečnú prípravu pre nominovaných športovcov MEJ DP 2021so splneným limitom 

vo výške 1500 EUR pre nevykonateľnosť rozhodnutia a to nasledovne - formou 

refakturácie nákladov prípravy z kapitoly 1503 

 

Hlasovanie: Za: 6 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

Úloha: P. Dubčáková pripraví návrh na schválenie radou SPF a doručí ho  

             prezidentovi SPF v najskoršom možnom termíne 

 
 

 

4.  

P. Suchánek sa dotazoval v akom štádiu šetrenia je kauza ohľadne vecí od 

firmy  Born to swim , ktorá nebola doriešená. Pán prezident informoval , 

že telefonoval s manažerkou firmy p. Čepelákovou a dohodol sa na 

vydokladovaní vydaného tovaru, prešetrenie platieb SPF a doriešení celej 

kauzy s p. Nowakom. 

Úloha: Pripraviť dokumenty – objednávkový list , faktúry, podklad k vydanému tovaru, 

množstvo na sklade , zoznam chýbajúcich veci 

Zodpovední: Z. Košťálová, J. Adamcová, M. Nowak,  M.Dubčáková, predložiť pánovi 

prezidentovi – v najskoršom možnom termíne 

 

5. 

P. Dubčáková informovala o činnosti od nastúpenia do funkcie 

viceprezidenta SDP 

- po zvolení do funkcie oslovila odborníkov do výboru sekcie DP a s ich 

súhlasom predložila p.prezidentovi Šulekovi návrh na schválenie Radou 

SPF/2021/R/U164/P v znení:  Predseda sekcie : Miroslava Dubčáková, 

Členovia: Radoslav Suchánek, Andrej Laho, Pavol. Peciar, Katarína 

Hamadejová, Manažér sekcie : Tomáš Vachan, Asistent sekcie: Ivana 

Hofericová  



 

 

Hlasovanie: Za: 6 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 

- za diaľkové plávanie bol do komisie športovcov navrhnutý a schválený 

výborom sekcie DP Tomáš Peciar 

Hlasovanie: Za: 5 , Proti: 0, Zdržal sa: 1 

P. Dubčáková odovzdala návrh p.prezidentovi Šulekovi 

 

- Za diaľkové plávanie bol výborom sekcie DP na olympijské štipendium 

Paríž navrhnutý a schválený Tomáš Peciar 

 
Hlasovanie: Za: 5 , Proti: 0, Zdržal sa: 1 

P. Vachan odovzdal návrh športovému riaditeľovi p. Nowakovi 

 

- Športovým riaditeľom bolo od výboru sekcie DP požadované informovať 

o dosiahnutých výsledkoch plavcov pre potreby Ministerstva školstva 

a športu ako návrh na osobitú odmenu pre športovca i trénera 

v mládežníckych športoch za obdobie 1.1.2021-15.10.2021. Avšak do 

úvahy brali len medailové umiestnenia. Keďže v tomto období sme nemali 

plavca spĺňajúceho dané kritérium, za DP nebol navrhnutý nikto. 

 
Športový riaditeľ bol informovaný p. Vachanom 

 

- P. Dubčáková informovala že pred časom bola sekcii DP zaslaná ponuka 

na spoluprácu v rámci V4 pri organizácii diaľkoplaveckých pretekov. 

Členovia VSDP sa písomnou formu mailom jednoznačne zhodli na 

vhodnosti spolupráce.  

 
Hlasovanie: Za: 6 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 
Poverený na komunikáciu s organizátorom bol p. Vachan , ktorý teraz informoval , že 

komunikácia pokračuje a čaká sa na nastavenie podmienok. Bude výbor sekcie 

priebežne informovať o výsledku spoločnej komunikácie s organizátorom. 

 

 

- P. Dubčáková informovala že pred časom bola sekcii DP zaslaná ponuka 

na spoluprácu so zahraničnými klubmi , kde by sa plavci zúčastňovali 

sústrední aj v iných kluboch , či krajinách. Členovia VSDP sa písomnou 

formu mailom jednoznačne zhodli na vhodnosti spolupráce.  

Hlasovanie: Za: 6 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 
Poverený na komunikáciu bol p. Vachan , ktorý teraz informoval , že opakovane 

odoslal odpoveď mailom , bez odpovede. Bude výbor sekcie priebežne informovať 

o výsledku komunikácie s organizátorom. Ak však zlyhá tento projekt , všetci členovia 



 

výboru DP mali za to , že by bolo vhodné za obdobnú spoluprácu osloviť zahraničné 

kluby bo managerov reprezentácie v iných krajinách / Česko , Taliansko, Maďarsko.../ 

pre spoluprácu.  

 

- P. Dubčáková informovala, že bola oslovená viceprezidentom vodného 

póla za možnú spoluprácu a to , že na našich diaľkoplaveckých pretekoch / 

SPDP/ by ako sprievodné podujatie bolo beachpolo. Členovia VSPD 

vyjadrili súhlasné stanovisko, že spojenie týchto podujatí môže mať 

pozitívny vplyv na popularizáciu oboch športov a aj znásobí počet 

divákov. 
Hlasovanie: Za: 6 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  

P. Dubčáková bude ďalej priebežne informovať o rokovaniach v tejto veci 

 

- P. Dubčáková informovala, že bola informovaná viceprezidentom 

vodného póla o možnom podujatí Majstrovstvá Slovenska Masters 2022 

kde by participovali plávanie , vodné pólo aj synchronizované plávanie 

s dotazom , či výbor sekcie DP je za zaradenie aj diaľkového plávania do 

takéhoto podujatia. Členovia VSDP návrh podporili súhlasným 

stanoviskom. 

 
Hlasovanie: Za: 6 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  

P. Dubčáková bude ďalej priebežne informovať o bližších informáciach v tejto veci 

 

 

- P. Dubčáková informovala, že bola oslovená za spoluprácu p. Makaiom , 

zástupcom športovcov Zimného plávania a športového otužovania. Návrh 

odoslala p. prezidentovi Šulekovi. Členovia výboru DP podporili návrh 

a dali súhlasné stanovisko k stanoveniu termínu na rokovanie prezidenta 

SPF so zástupcami športovcov Zimného plávania a športového otužovania.  

Komunita týchto športovcov je organizovaná v plaveckých kluboch a ide 

o cca 600 plavcov z celého Slovenska , sú nimi organizované súťaže 

Slovenský pohár v zimnom plávaní/ 6 kôl/ . Uvedené preteky majú svoje 

pravidlá prevzaté z Českej plaveckej federácie a upravené, rozhodcov , aj 

databázu výsledkov a archív. 

 
Hlasovanie: Za: 6 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  

P. Dubčáková požiadala prezidenta SPF o termín na rokovanie SPF so zástupcami 

športovcov Zimného plávania a športového otužovania. 

 

- p.Dubčáková uviedla , že by bolo vhodné na webovej stránke SPF 

upozorniť na nutnosť absolvovania lekárskej športovej kontroly lx ročne. 

A že aj platná lekárska športová kontrola by mala byť vstupenkou na 

preteky v DP. Plánovaný začiatok prvých DP pretekov je 2/2022 , tak aby 

si to plavci mohli zariadiť. P. Hamadejová uviedla , že by sa to mohlo 

zapracovať aj do ŠTD a propozícii jednotlivých kôl SPDP.  



 

P. Hofericová pripraví jednotný vzor prehlásenia , ktorý by bol súčasťou všetkých 

propozícii. K danému problému sa vrátime pri nasledujúcom zasadnutí sekcie SPDP 

 

 
 

- p.Dubčáková uviedla , že opakovane apeluje , že by bolo vhodné na 

webovej stránke SPF doplniť do časti diaľkové plávanie plán zasadnutí 

sekcie DP,  vzdelávanie / nahrať 5 videí mentálneho kouča p. 

Bielika/školenia rozhodcov ak budú stanovené termíny, dokumenty – 

smernice, do časti fotogaléria  fotky zo súťaží SPDP.... 

 
P. Hofericová doplní chýbajúce informácie 

 

4. Plán práce  na RTC 2022 

P. Vachan zaslal 2 dni pred zasadnutím VSDP členom výboru 

vypracovaný návrh plánu práce 2022 k pripomienkovaniu. 

p. Vachan navrhuje úpravu ženských aj juniorských limitov ako na 

zaradenie do reprezentácie , tak aj pre účasť na vrcholných podujatiach, 

nakoľko máme rozdiel na 2:30 min, ale reálne sú rozdiely na bazéne 3:30 

min a viac. Na otvorenej vode sa bežne pohybujú aj okolo 4-5min. P. 

Peciar navrhol percentuálne porovnanie. Členovia výboru nakoniec 

súhlasili s úpravou, aby boli limity viac motivujúce pre plavcov.  

Pripomienky:  

Členovia výboru sa zhodli na nutnosti vyhotovenia video dokumentácie pri 

samostatnom pokuse o zaplávanie limitu 

Realizačný tím – počet osôb - okrem vedúceho akcie musí zohľadňovať 

počet nominovaných športovcov , a aj počet a charakter ich štartov , tak 

aby toto bolo zastrešené v prospech športovca. 

P. Peciar navrhol termíny reprezentačných sústredení odkonzultovať 

s osobnými trénermi reprezentantov aby nedošlo ku kolízii klubových 

a repre sústredení.  

P. Šulek navrhol po zapracovaní pripomienok do návrhu plánu práce 2022 

tento zverejniť na webovej stránke SPF  na určitú dobu , aby bol 

k nahliadnutiu a možnosti plán práce pripomienkovať klubmi. Zároveň 

podporil návrh zverejniť plán zasadnutí výboru sekcie DP , aby z klubov , 

či od športovcov mohli byť včas doručené návrhy , či podnety 

k prerokovaniu na zasadnutí. 



 

S uvedeným členovia VSDP súhlasili 

Hlasovanie: Za: 6 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  

Tomáš Vachan zapracuje pripomienky VSDP, p. Dubčáková vypracuje plán zasadnutí 

VSDP , informuje o tom prezidenta a P. Hofericová v pondelok 18.10.2021 zverejni 

oboje na webe 

P. Šulek ďalej navrhol aby sa plán práce netvoril na kalendárny rok , ale na 

obdobie od septembra do augusta nasledujúceho roka. A rovnako k tomuto 

dátumu aby sa kreovalo reprezentačné družstvo s možnosťou ďalšieho 

zaradenia do repre k istému dátumu. 

P.Hamadejová otvorila otázku Zimných Majstrovstiev SR v diaľkovom 

plávaní – organizovať – či nie 

P.Vachan vypracoval aj menný zoznam reprezentantov SR v DP 

k 1.1.2022 , ktorí v tomto čase majú splnené limity pre zaradenie do repre 

družstva. 

S otáznikom je Filip Lányi , ktorý štartoval na otvorenej vode na MEJ 

Paríž, avšak pre zdravotné problémy preteky nedokončil. V ďalšej sezóne 

sa pretekov na otvorenej vode nezúčastnil pre zdravotné problémy , na 

doporučenie lekára  ako pooperačný stav. Teda podmienku odplávaných 10 

kilometrov na otvorenej vode v roku 2021 pre zaradenie do repre družstva 

nemá splnenú. Filip má aktuálne v 50m bazéne zaplávaný limit pre 

zaradenie do repre v DP z 9/2021.  

Vzhľadom na doterajšie výsledky Filipa Lányiho , aktuálnu výkonnosť a aj 

s ohľadom na perspektívu u tohto plavca sa členovia výboru DP zhodli na 

výnimočnom posúdení a zaradení Filipa do reprezentácie k 1.1.2022 

Uznesenie SPF/2021/VSDP/Z7/U4 
Výbor sekcie diaľkového plávania schvaľuje výnimočné posúdenie zaradenia do 

reprezentačného družstva v DP u plavca Filip Lányi  , ktorý má zaplávaný limit pre toto 

zaradenie z 9/2021, čím preukázal aktuálnu výkonnosť , i keď nemá v roku 2021 

zaplávané požadované km na otvorenej vode pre zdravotné komplikácie. Vzhľadom na 

doterajšie výsledky Filipa Lányiho , aktuálnu výkonnosť a aj s ohľadom na perspektívu 

u tohto plavca, je Filip Lányi zaradený do reprezentačného družstva v DP k 1.1.2022  

 

Hlasovanie: Za: 6 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  

Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

Úloha: Tomáš Vachan doplní zoznam repre družstva v pripravovanom pláne práce DP 

2022 o meno Filip Lányi 

 

5. ÚTM 



 

P. Vachan , p. Suchánek pripravili kritéria SPF pre zadarenie do menného 

zoznamu ÚTM SPF diaľkového plávania na rok 2022 

Pripomienky: v bode 5. Upraviť – do úvahy sa berie.... v minulom roku od 

1.1.-30.11. nie do 31.12. 

Tomáš Vachan zapracuje pripomienky VSDP . 

 

6. Rozpočet 

P. Dubčáková informovala členov VSDP o výške financi v jednotlivých 

položkách , aj že ešte nie sú uhradené všetky položky za jednotlivé kolá 

SPDP, ani odmeny plavcom z SPDP , či príspevky na prípravu 

reprezentácie, odmeny trénerov v kempe. 

Úloha: po uskutočnení prevodov bude P. Dubčáková po konzultácii s p. Hudecovou 

informovať výbor DP o reálnom stave účtu a zostatku financií na použitie. 

 

7. Rôzne  

P. Peciar sa dotazoval , či za rok 2021 vyhodnotíme diaľkoplavcov. Všetci 

členovia sa vyjadrili pozitívne 

Hlasovanie: Za: 6 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  

Úloha : premyslieť do ďalšieho zasadnutia VSDP kategórie pre vyhodnotenie 

najúspešnejšieho diaľkoplavca za rok 2021 

P. Peciar upozornil na nutnosť pripraviť výberové konanie na miesto managera 

DP do konca roka 

Úloha: členovia VSDP vypracovať kritéria pre VK k pripomienkovaniu na ďalšie zasadnutie 

VSDP  

P. Dubčáková informovala o ponuke /s danými podmienkami/ preposlanej 

športovým riaditeľom od LEN – kde sa môžu jednotlivé federácie uchádzať 

o organizovanie niektorého z kôl Európskeho pohára v DP . P Peciar podotkol , 

že kritéria lokalitou a podmienkami by mohol spĺňať Šamorín . Členovia VSDP 

sa však zhodli , že pre rok 2022 sa uchádzať o toto nebudú.  

P. Laho , P. Hamadejová, P. Vachan upozornili na nutnosť zmeny v pravidlách 

diaľkového plávania u nás a nutnosť plánovať školenia rozhodcov v DP 

Úloha: na nasledujúcich zasadnutiach sa k tomu vrátime a rozpracujeme 

 



 

 

 

Záver: 

- p. Dubčáková ukončila  zasadnutie VSDP 7  , poďakovala 

T.Vachanovi a R. Suchánkovi za prípravu podkladov plánu práce 

DP 2022 , zoznamu reprezentantov,  vypracovanie kritérii pre UTM 

DP 2022 , poďakovala všetkým za pripomienky , názory , podnety 

a spoluprácu.  

 

 

 
 

Ukončenie zasadania Výboru sekcie diaľkového plávania o 21:20 hod.  

 


